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Jak vylepšit finanční situaci vysokého školství v příštím roce

9.11.2010, 18:00, pořad: Zprávy o šesté

Štěpánka ČECHOVÁ, moderátorka
--------------------
Ministerstvo školství hledá se zástupci vysokých škol cesty, jak vylepšit finanční situaci vysokého školství v příštím roce.
Rozpočet vysokých škol by totiž měl klesnout o 10 procent, tedy o více než 2 miliardy korun.

Klára BÍLÁ, redaktorka
--------------------
Variantou bylo zápisné, od nápadu ale ministerstvo pomalu ustupuje. Podle náměstka ministra školství Jana Koutského
by nepokrylo státu v rozpočtu vysokých škol.

Jan KOUTSKÝ, náměstek ministra školství
--------------------
Ty problémy případně spojené se zápisným, za to prostě nestojí, to bylo jenom snaha těm vysokým školám trochu
pomoc.

Klára BÍLÁ, redaktorka
--------------------
Stejně na zápisné nahlíží i předseda České konference rektorů Petr Fiala.

Petr FIALA, předseda České konference rektorů
--------------------
Zápisné jedno je spíše z okrajových témat v rámci toho problému, protože zápisné v žádném případě nemůže vyřešit
problém financování vysokých škol, ani dlouhodobě, ani pro příští rok.

Klára BÍLÁ, redaktorka
--------------------
Jak ministerstvo vysokým školám pomůže jinak, nechtěl náměstek Koutský komentovat. Zatím.

Jan KOUTSKÝ, náměstek ministra školství
--------------------
Jejich medializace by mohla ublížit jejich realizaci.

Klára BÍLÁ, redaktorka
--------------------
Klára Bílá, Radiožurnál.


